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Närvarande: 

Arbetsgivare

Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson
Äldreomsorgsavdelningen
Förskoleavdelningen
Socialtjänstavdelningen
Ekonomiavdelningen
HR-avdelningen 

Lena Slotte
Lena Forsberg
Yvonne Kokkola 
Catharina Liljedahl
Pål Tennek

Facklig organisation 

Lärarförbundet
Kommunal
Vision
Ledarna 
Akademikerförbundet SSR
Vårdförbundet 

Anna Bäck, Jenny Hallgren
Peter Olsson
Helena Stammarnäs
anmält förhinder
Frida Vernström
anmält förhinder

Tidpunkt: 2020-08-20 kl. 13:00 – 15:00 

Plats: Sammanträdesrum Lindhagen 

1. Dagordning
Utsänd dagordning fastställs

2. Protokollsjustering
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 11 juni 2020.

3. Information

Stadsdelsdirektören
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Kostnaderna för lokalerna på Lindhagensgatan 74 och 76 kommer att öka rejält pga 
kommande hyreshöjning. Förhoppnings vid nästa FVG kommer beräkningar och förslag 
finnas till någon form av lösning. Kartläggning och analyser av behov pågår.

Äldreomsorgsavdelningen
Trygghetslarmet, upphandlades 2019, installationen påbörjades men fick avbrytas pga 
Covid-19 utbrottet, nu är det åter på gång igen med installationen.
Stadsdelen har ca 100 lägenheter tomma och vårens överrekrytering betyder överkapacitet. 
Situationen ses över och enheter på boendena kommer behöva stänga åtminstone tillfälligt. 
Detta hanteras på respektive ESG samt ASG.
Sommarn har varit lugn, bra aktiviteter har ordnats för de boende, normal sjukfrånvaro hos 
medarbetarna har medfört en god bemanning.
Hemtjänsten utökar sin verksamhet då efterfrågan ökat, lokalerna behöver därmed ses över 
och diskussion pågår om en ytterligare lokal. Sommaren har varit lugn även inom 
hemtjänsten. 
Förstärkningsteamet kommer även arbeta med uppdragen som Tryggt mottagande ansvarar 
för, detta planeras komma igång i september, bemanningen på enheten kommer ses över. 
Skyddsmaterial finns gott om.

Förskoleavdelningen
Avdelningen har gjort en genomlysning av sina lokaler, över tid kommer barnantalet minska 
mer än vad tidigare beräkningar visat. Förändringar kommer ske under 2021. 
Fortsatt noga med att barn ska vara hemma om de är sjuka.

Socialtjänstavdelningen
Verksamheterna behöver anpassas till budget och fn gås placeringar igenom. 
Sommaren har varit lugn, normal sjukfrånvaro har gjort en god bemanning.
Skyddsmaterial finns god tillgång till. Två verksamheter kommer att behöva ses över och 
troligen stängas, pga att målgruppen förändrats och väljer andra leverantörer.
Extra insatser har funnits i sommar i bla Rålambshovsparken utifrån ev oro bland 
hemmavarande barn o ungdomar, dock har det varit lugnt.

Ekonomiavdelningen
Vårens rekryteringar har gått i lås och nya medarbetare har anställts dock är inte alla på plats 
ännu. 

HR-avdelningen
-

4.
Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa sammanträde den 27 
augusti

Genomgång av ärendelistan, ärenden finns att läsa på 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd
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Sekreterare: Johanna Widh

Ann-Christine Hansson Kommunal
Stadsdelsdirektör

Lärarförbundet

Akademikerförbundet SSR

Vision

5. Systematiskt arbetsmiljöarbete
Sjukfrånvaron går åt rätt håll, senaste månad är något högre än tidigare år men betydligt 
lägre än befarat. Prognos för helåret beräknas bli högre än tidigare år, men svårt att sia i 
dagsläget.

Planering av arbetsmiljöutbildningen flyter på, två tillfällen aktuellt i höst, tillsammans med 
Östermalm.

En enkät gjordes i våras angående arbetssituationen för hemarbete, bra synpunkter och 
utvecklingsområden framkom, vid nästa FVG gås den igenom mer detaljerat

6. Frågor från de fackliga organisationerna 
Vision undrar om det var några medarbetare fick flyttad semester, arbetsgivarens 
uppfattning är att ingen behövt flytta sin huvudsemester.

7. Information från de fackliga organisationerna

8. 

-

Övriga frågor
-
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